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پشت پرده یک نه تاریخی ؛

آیا تاج صندلی فیفا را از زیر پای کفاشیان بیرون کشید؟

گلایه های جواد زرینچه ؛

این لیگ  بی انسجام چه جذابیتی دارد؟

فدراسیون  دبیرکل  و  رئیس   : ورزشی  گروه 
علی  که  فیفا  شورای  انتخابات  در  ایران  فوتبال 
برگزار  به  بود،  آن  نامزدهای  از  یکی  کفاشیان هم 

نشدن این انتخابات رای دادند! 
انتخابات شورای فیفا قرار بود در هندوستان و 
در حضور رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا و رئیس 
تعجب، ۲۴ دقیقه  ولی در کمال  برگزار شود  فیفا 
بعد از شروع این جلسه، به یکباره ۴۲ عضو از ۴۴ 
علی  تا  دادند  رای  انتخابات  تعویق  به  عضو حاضر 
که  ایران  فوتبال  فدراسیون  رئیس  نایب  کفاشیان 
یکی از نامزدهای این انتخابات بود، منتظر جلسات 

بعدی بماند.
بلادرنگ  اتفاق،  این  از  بعد  رسانه ها  تحلیل 
فدراسیون  رئیس  نایب  المهندی«  »سعود  تبانی 
فوتبال  کنفدراسیون  اعضای  سایر  با  قطر  فوتبال 
آسیا بوده است تا این انتخابات را به اصطلاح روی 
هوا بفرستند. مهندی که خودش یکی از نامزدهای 
اعلام  با  پیش  چندی  بود،  فیفا  شورای  در  حضور 
این  در  حضور  حق  جهانی،  فدراسیون  رسمی 

انتخابات را از دست داد.
فیفا در بیانیه ای اعلام کرده بود که به خاطر 
تحقیقات انجام شده، صلاحیت مهندی برای حضور 
در انتخابات شورای فیفا تایید نشده و نایب رئیس 

کنفدراسیون  از  نمی تواند  قطر  فوتبال  فدراسیون 
استفاده  منصب  این  به  رسیدن  برای  آسیا  فوتبال 

کند.
به این ترتیب، با لغو برگزاری انتخابات اولین 
لابی  و  شد، تبانی  متبادر  ذهن ها  به  که  چیزی 
نوعی  به  و  انتخابات  نشدن  برگزار  برای  قطری ها 

رئیس  سلمان  شیخ  اینکه  چه  بود؛  فیفا  از  انتقام 
به  خطاب  جلسه  این  از  بعد  هم   AFC بحرینی 
امروز  آسیا  که  گفت  فیفا  رئیس  »اینفانتینو« 
اتحادش را نشان داد و پیام این جلسه کاملا واضح 

است.
انتخابات  این  از  بعد  اما ساعاتی  نکته عجیب 

انتظار می رفت  که  در حالی  داد.  نشان  را  خودش 
برگزاری  از  این جلسه،  ایران حاضر در  نمایندگان 
رای  کفاشیان  علی  به  و  کنند  استقبال  انتخابات 
بدهند، این اتفاق رخ داد و فدراسیون ایران هم با 

دیگران همراه شد.
دبیر  و  رئیس  اسدی  علیرضا  و  تاج  مهدی 
عضو   ۴۱ همانند  جلسه،  این  در  فدراسیون  کل 
دیگر، تابلو »NO« را در واکنش به برگزاری این 
انتخابات بالا بردند تا این سئوال بوجود بیاید که آیا 
فدراسیون فوتبال ایران هم حامی علی کفاشیان در 

انتخابات شورای فیفا نبوده است؟
تاج  از  تصویری  جلسه،  از  شده  منتشر  فیلم 
و اسدی را نشان می دهد که به امید جمالی عضو 
 NO کمیته بین المللی فدراسیون می گویند تابلو
را بالا بیاورد؛ نکته عجیب تر اینکه جمالی این تابلو 
دوربین ها  مقابل  که  جوری  آورد؛  بالا  تردید  با  را 
مشخص نباشد.البته فدراسیون فوتبال اعتقاد دارد 
این کار تاج یک اقدام دیپلماتیک و درست بوده و 
وی با این کار خود همراهی با فدراسیون های دیگر 
تضعیف  دنبال  به  عنوان  هیچ  به  و  داده  نشان  را 
که  کرد  انکار  شود  نمی  اما  است  نبوده  کفاشیان 
کفاشیان برای عضویت در فیفا خیز بلندی برداشته 

بود که اینگونه ناکام ماند!

مدافع پیشین تیم فوتبال استقلال با بیان اینکه تعطیلات زیاد 
به  فوتبال  روند  این  ادامه  با  گفت:  است،  گرفته  لیگ  از  را  جذابیت 

بیراهه می رود و مردم هم تمایلی برای حضور در ورزشگاه ها ندارند.
جواد زرینچه در گفتگو با خبرنگار مهر با انتقاد از تعطیلی های 
مکرر لیگ شانزدهم گفت: متاسفانه سه بازی برگزار شد و دوباره سه 
هفته به خاطر دیدارهای تیم ملی، لیگ تعطیل شده و باز باید تیم ها 

بدنسازی دوباره انجام دهند تا خود را برای شروع لیگ آماده کنند.
بین  از  لیگ  تعطیلی ها جذابیت  این  به خاطر  تاکید کرد:  وی 
رفته و چون وقفه های پی در پی به وجود می آید علاقه مندان به 
فوتبال دیگر تمایلی برای تماشای لیگ ندارند زیرا تا می خواهند تیم 
محبوب شان را با آمادگی کامل در لیگ مشاهده کنند بازی ها تعطیل 
می شود و دوباره باید منتظر بمانند تا لیگ آغاز شده و آنها می دانند 
که دیگر تیم شان آن کیفیت قبل را ندارد و باز هم باید به تیم شان 

زمان بدهند تا به شرایط ایده آل برگردد.
مدافع پیشین استقلال تاکید کرد: با این روند فوتبال ما به بیراهه 
می رود و درست است که اولویت اول ما تیم ملی است اما این اولویت 
باعث شده تا لیگ از رونق بیفتد و علاقه مندان به فوتبال رغبتی برای 

حضور در ورزشگاه را نداشته باشند.
وی در خصوص اولین پیروزی استقلال بعد از شش هفته برابر 
ذوب آهن گفت: آبی پوشان به یک برد خفیف اما شیرین برابر ذوب 
آهن دست پیدا کردند و توانستند تا حدودی از شرایط بحرانی خارج 

شوند و از لحاظ روحی و روانی به شرایط مطلوب برسند.
زرینچه ادامه داد: کاش لیگ تعطیل نمی شد زیرا اطمینان دارم 
که استقلال می توانست در دیدارهای بعدی خود روند پیروزی اش را 
ادامه داده و شرایطش در جدول بهتر شود اما این تعطیلی باعث شد 
تا دوباره ترمز استقلال کشیده شود و سه هفته تنها تمرین کرده و 
به دنبال حریفی برای دیدار تدارکاتی بگردد تا بتواند آمادگی نسبی 

خود را حفظ کند.
مقابل  پوشان  آبی  گفت:  ادامه  در  استقلال  پیشین  مدافع 
پرسپولیس و ذوب آهن مزد اعتماد به جوانان شان را گرفتند و چند 
بازیکن جوان و بی ادعا توانستند در این دو دیدار سنگین بازی های 
قابل قبولی از خود به نمایش بگذارند و نشان دهند که فقط نام ها 
فوتبال بازی نمی کنند و من امیدوارم این جوانان مثل مجید حسینی 
و فرشید اسماعیلی تنها فکرشان موفقیت در فوتبال باشد و خودشان 
را وارد حواشی نکنند تا دوران موفقی را در لیگ پشت سر گذاشته و 

آینده فوتبال کشور ما را تضمین کنند.
قرمزپوشان  گفت:  نیز  پرسپولیس  شرایط  خصوص  در  زرینچه 
مقابل سپاهان بازی خوبی ارائه دادند و توانستند بازی محتاطانه خود 
را مقابل استقلال جبران کنند و نشان دهند یکی از مدعیان اصلی 

قهرمانی در لیگ شانزدهم هستند.
وی در خصوص سایر تیم های لیگ برتری نیز گفت: به اعتقاد 
من تراکتورسازی با ارائه بازی های خوب یکی از اصلی ترین مدعیان 

ارائه  خود  از  خوبی  بازی های  توانسته  زیرا  است  فصل  این  قهرمانی 
دهد و اگر ورزشگاه یادگار امام )ره( پذیرای تماشاگران این تیم باشد 
پیروزی  به  توانند  هواداران شان می  پرشور  با حمایت  ها  تراکتوری 

های بیشتری دست پیدا کنند.
متاسفانه  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  استقلال  پیشین  مدافع 
تعطیلی های پی در پی صدای اکثر مربیان لیگ برتری را درآورده و 
آنها تا می خواهند تیم شان را به شرایط ایده آل برسانند با یک شوک 
مواجه می شوند و تا می خواهند به نظم تاکتیکی و تیمی دست پیدا 
کنند تعطیلی پیش روی شان است و دوباره روز از نو و روزی از نو 

برای آنها به وجود می آید.

صادقیان: ناکامی های ابتدای فصل را 
جبران می کنیم

ماشین سازی  فوتبال  تیم  تهاجمی  هافبک 
آینده  هفته های  در  تیم  این  شد  مدعی 

ناکامی های ابتدای فصل را جبران خواهد کرد.
ضعیف  نمایش  مورد  در  صادقیان   پیام 
ماشین سازی  گفت:  جاری  فصل  در  تیمش 
مدت ها از سطح اول فوتبال ایران دور بود و 90 
کرده  تغییر  گذشته  سال  به  نسبت  تیم  درصد 
است. ما به زمان نیاز داریم تا بازیکنان با یکدیگر 
داشتیم،  خوبی  شروع  ابتدا  در  شوند.  هماهنگ 
ولی برخی مسائل مثل محرومیت و مصدومیت 
بابت  ما لطمه زد. فکر می کنم  تیم  به  بازیکنان 
معتقدم  که  چند  هر  دیدیم،  لطمه  هم  داوری 

داوری ها نسبت به گذشته بهتر شده است.
وی ادامه داد: طبیعتاً مشکل فنی هم داریم 
و بازیکنان شاید گاهی اوقات نتوانستند تفکرات 
سرمربی را در زمین پیاده کنند. با این حال ما 
مطمئنم  و  می کنیم  ایجاد  گل  موقعیت  خوب 
شد.  خواهد  بهتر  گذشته  به  نسبت  تیم  شرایط 
فاصله تیم ها زیاد نیست و ما با تیم ششم جدول 
چهار امتیاز فاصله داریم. ما این نتایج را جبران 

خواهیم کرد.
صادقیان در پاسخ به این سؤال که مدعی 
از  کرد:  عنوان  است،  تیمی  چه  قهرمانی  اصلی 
حالا پیش بینی کردن زود است و امکان دارد تا 
با این حال  اتفاقات زیادی رخ دهد.  پایان لیگ 
فکر می کنم پرسپولیس و تراکتورسازی مدعیان 
اصلی هستند و شانس خوبی برای قهرمانی دارند.

 
مرزبان : در لیگ دسته اول 

یک مدعی جدی هستیم
معتقد  خونه به خونه  فوتبال  تیم  سرمربی 
راه آهن شش گل  و  تیم  این  بین  اختلاف  است 

نبوده است.
قاطع  پیروزی  خصوص  در  مرزبان  علیرضا 
راه آهن  مقابل  خونه  به  خونه  تیم  صفر  بر   6
اظهار  فوتبال  اول  دسته  لیگ  هشتم  هفته  در 
داشت: روز خیلی خوبی داشتیم و بازیکنان مان 
از  بازی  این  در  ما  کردند.  بازی  هدفمند  خیلی 
استفاده  خوب  داشتیم  که  گلزنی  شانس های 
آلومینیوم  برابر  خانگی  دیدار  دو  از  بعد  کردیم. 
اراک و بادران که تیم ما موقعیت های زیادی را 
از دست داد، خوشبختانه در این بازی توانستیم 
گل های خوبی بزنیم. وی در ادامه افزود: به نظر 
من اختلاف شش گل برای این دیدار زیاد است، 
چون راه آهن هم خوب بازی کرد و چند موقعیت 
گلزنی خوب داشت، ولی نتوانست از آنها استفاده 
که  شانس هایی  از  هم  ما  تیم  مقابل،  در  کند. 
تیم  دو  اختلاف  واقع  در  کرد،  استفاده  داشت 

شش گل نبود.

برخورد قانونی با سواستفاده کنندگان 
از برند این باشگاه

اعلام  اطلاعیه ای  طی  پرسپولیس  باشگاه 
کرد برگزاری هر مراسمی با نام پرسپولیس مورد 

پیگیری قضایی قرار می گیرد.
اعلام  اطلاعیه ای  طی  پرسپولیس  باشگاه 
باشگاه  این  نام  با  برگزاری هر گونه مراسم  کرد 

پیگرد قانونی دارد.
احترام  ضمن  است؛  آمده  اطلاعیه  این  در 
بزرگ  باشگاه  هواداران  و  پیشکسوتان  همه  به 
دعوت  هرگونه  میرساند  اطلاع  به  پرسپولیس 
جهت برگزاری مراسم و یا تقدیر از زحمات آن 
درج  با  و  متبوع  باشگاه  طریق  از  صرفا  عزیزان 
بر روی سایت باشگاه انجام و معتبر خواهد بود.
لذا دعوت از طریق شرکت های ثالث با استفاده 
از و نام و نشان پرسپولیس معتبر نبوده و بدون 
است  پذیرفته  صورت  باشگاه  این  با  هماهنگی 
پیگیری  قضایی  مراجع  طریق  از  عندالزوم  و 

می گردد.

 
شایعه روز: ذوب آهن مقصد بعدی 

فرهاد کاظمی
سرمربی تیم فوتبال سیاه جامگان به دلیل 
از  جدایی  آستانه  در  مشهدی  باشگاه  مشکلات 
این تیم قرار دارد. سایت برنامه نود نوشت: فرهاد 
فوتبال سیاه  تیم  با  کاظمی که در فصل جاری 
شگفتی  و  گرفته  ای  غیرمنتظره  نتایج  جامگان 
تیم  این  هدایت  از  است  ممکن  است  بوده  ساز 
و  مالی  دلایل  شود  می  کند.گفته  گیری  کناره 
کاظمی  جدایی  عوامل  از   مدیریتی  مشکلات 
عنوان  به  آهن  ذوب  فوتبال  تیم  است.از  بوده 
می  یاد  از جدایی  پس  کاظمی  احتمالی  مقصد 
حسینی،  مجبتی  زاده،  ابراهیم  منصور  شود. 
دراگان اسکوچیچ و حمید درخشان سایر گزینه 

های سرمربی گری تیم ذوب آهن هستند.

 
شاهکار جدید جیووا؛ بازیکنان فوتسال 

ایران با پیراهن های وصله زده!
ملی پوشان فوتسال ایران پیش از دیدار نیمه 
لباس هایشان  شدند  مجبور  جهانی  جام  نهایی 
بود  شده  پاره  قبل  دیدارهای  جریان  در  که  را 
اول  مرحله  در  ایران  تیم  کنند.  وصله  خودشان 
برزیل قهرمان 5 دوره جهان را شکست  حذفی 
دنیا  برترین های  جمع  به  رسیدن  برای  و  داد 
امکانات  برداشت.  رو  پیش  از  هم  را  پاراگوئه 
این  آماده سازی  نحوه  و  ایران  فوتسال  ملی  تیم 
آسیا هم  نهایی  نیمه  در  برای حضور  تیم حتی 
ایران  فوتسال  ملی  تیم  بازیکنان  نیست.   کافی 
در جریان رقابت های جام جهانی فقط دو دست 

لباس با کیفیت متوسط در اختیار دارند. 

WWW.EMTIAZDAILY.IR

روزنامه صبح ایران

6
شماره 2039

ورزش
چهار شنبه 7 مهر 1395  26 ذی الحجه 1437  28 سپتامبر 2016

بهتاش فریبا : 
از ایران رفتن به بختیار هیچ کمکی نمی کند!

مدیر فنی تیم فوتبال استقلال گفت: به نظر من بختیار رحمانی می تواند با 
ماندن در فوتبال ایران بیشتر پیشرفت کند. 

لیگ قطر داشت، گفت:  از  پیشنهادی که رحمانی  فریبا در مورد  بهتاش 
بختیار الان خودش را پیدا کرده است و از لحاظ روحی در وضعیت بهتری قرار 
دارد. شکی در این وجود ندارد که حضور رحمانی در استقلال به سود این تیم 
است. اعتقاد شخصی من این است که فوتبال قطر جز پول چیز دیگری ندارد 
و مطمئناً سطح فنی لیگ این کشور بالا نیست. به نظر من رحمانی می تواند 
با ماندن در فوتبال ایران بیشتر پیشرفت کند، ولی به هر حال هر بازیکنی نظر 
خودش را دارد. فریبا با اشاره به وضعیت استقلال در آستانه شروع جام حذفی 
احترام  شویم،  روبه رو  آنها  با  است  قرار  که  حریفانی  تمام  به  ما  داشت:  اظهار 
می گذاریم. جام حذفی جام شگفتی هاست و نباید هیچ تیمی را دست کم بگیریم. 
شما می بینید که در فوتبال انگلیس تیم های سطح پایین حتی در جام حذفی 
قهرمان می شوند. هدف ما در این جام قهرمانی است و جام حذفی یک راه کوتاه 

است تا بتوانیم سهمیه آسیا را به دست بیاوریم.
برتر قهرمان  این پرسش »آیا استقلال می تواند در لیگ  وی در پاسخ به 
شود؟«، گفت: ما با یک برد از رده پانزدهم به رده دهم جدول آمدیم و طبیعتاً با 
یک برد دیگر می توانیم چند پله صعود کنیم. فاصله نزدیک تیم ها نشان می دهد 
که لیگ ما پویاست و از طرفی روند استقلال بعد از تعطیلات رو به رشد بوده 
بالای جدول و کورس  به  بگیریم  امتیاز  آینده شش  بازی  اگر در دو  ما  است. 

قهرمانی نزدیک خواهیم شد. استقلال می تواند به جمع مدعیان بازگردد.
بازیکن  قرارداد چند  موضوع کسر  درباره  استقلال  فوتبال  تیم  فنی  مدیر 
پرداخت  کامل  به صورت  را  بازیکنان  پول  تیم ها  از  کرد: خیلی  تأکید  تیم  این 
نمی رسد.  جایی  به  دست شان  و  هستند  طلبکار  آنها  از  خیلی ها  و  نمی کنند 
قراردادها  طوری  که  است  این  باشگاه  مدیرعامل  به عنوان  افتخاری  آقای  نظر 
بسته شود که باشگاه در زمان مدیریت او بتواند پول بازیکنان را به صورت کامل 

پرداخت کند. این سیاست به نظر من کاملًا درست است.
تمرینات  به  او  بازگشت  احتمال  و  نورافکن  امید  وضعیت  مورد  در  فریبا 
گفت: در این زمینه صحبت هایی با کادر فنی داشته ایم و او به زودی به تمرینات 

بازمی گردد.

 دادنامه پرونده كلاسه 9409981050300917 شعبه 503 مجتمع شماره 11 شوراى 
آزادى   خواهان-خداداد   9509971050300269 شماره  دادنامه  تهران  اختلاف  حل 
 100000000 مبلغ  به  وجه  خواسته-مطالبه   – اسدى  –بابك  آزادى  خواندگان-جواد 
ريال به انضمام هزينه دادرسى و خسارت تاخير تاديه  گردشكار –خواهان دادخواستى 
اين شعبه  به  ارجاع  از  بالا تقديم داشته كه پس  به طرفيت خوانده  به خواسته فوق 
به تصدى  العاده دادگاه  قانونى در وقت فوق  و جرى تشريفات  به كلاسه فوق  ثبت  و 
امضا كننده زير تشكيل است و با توجه به محتويات پرونده و   ختم رسيدگى را اعلام 
قاضى شورا-در خصوص دعوى  راى  نمايد   مى  راى  به صدور  مبادرت  زير  به شرح  و 
خواهان خداداد آزادى به طرفيت خواندگان بابك اسدى –جواد آزادى به خواسته مطالبه 
مبلغ  به  تاريخ سر رسيد 92/10/22  به  به شماره 14221126  فقره چك  يك  وجه 
100000000 ريال به انضمام هزينه دادرسى و خسارت تاخير تاديه شعبه با توجه به 
مفاد دادخواست تقديمى اظهارات خواهان تصوير مصدق چك و گواهينامه عدم پرداخت 
و نظر به بقاى اصل اصول مستندات در يد خواهان كه حاكى از اشتغال ذمه خوانده به 
ميزان خواسته ميباشد و اينكه خوانده رديف اول به دليل مجهول المكان بودن وى كه 
يك بار نشر آگهى گشته و خوانده رديف دوم عليرغم ابلاغ قانونى هيچكدام از خواندگان 
در جلسه رسيدگى حضور بهم نرسانده و لايحه تقديمى كه حاكى بر برائت ذمه مشاراليه 
ها و رد دعوى خواهان باشد به شعبه ارائه نداده لذا شورا دعوى خواهان را مقرون 
و  اختلاف مصوب 1394  قانون شوراهاى حل  ماده 9  استناد  به  و  به صحت تشخيص 
 1301-1284-271 مواد  و  تجارت  قانون   314-313-311 مواد  استصحاب  اصل 
قانون مدنى مفهوم مخالف ماده 17 قانون صدور چك و قانون استفساريه تبصره الحاقى 
به ماده 2 قانون اصلاح موادى از قانون صدور چك مصوب 76/3/10 مجمع تشخيص 
مصلحت نظام و ماده 198 قانون آئين دادرسى دادگاههاى عمومى و انقلاب در امور مدنى 
مصوب 1379 حكم به محكوميت خوانده نسبت به پرداخت مبلغ 100000000 ريال 
بابت اصل خواسته و مضافا مستندا به مواد 502-503-515-519-520 قانون اخير 
الذكر خواندگان همچنين محكوم به پرداخت مبلغ 2040000 ريال بابت هزينه دادرسى 
فاحش  تغيير  از  ناشى  پرداخت  هنگام  لغايت  چك 92/10/22  رسيد  سر  تاريخ  از  و 
شاخص بانك مركزى ج1010 به لحاظ ماده 522 قانون كه احتساب آن موقع پرداخت 
تاديه مجموعا  تاخير  بر عهده واحد محترم اجراى احكام مدنى است به عنوان خسارت 
متضامنا در حق خواهان صادر و اعلام ميگردد راى صادره غيابى بوده و ظرف مدت بيست 
روز پس ا ز ابلاغ به طرفين قابل واخواهى و ظرف 20 روز قابل تجديدنظر خواهى در 

محاكم عمومى تهران ميباشد.
تهران  11 منطقه  اختلاف  حل  شوراى   503 شعبه  قاضى     110/72867  


